
 

 
 

      

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
Afholdes hos Lene på Havagervej 20, Knebel  
 

Dato: 18.06.2025 
Tidspunkt: kl. 18.00-21  
Mødeleder:  
Formand Mette Sørensen-Moes-
lund 

Fraværende: Mette B., Anne Sofie 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, ansvar-
lige, gæster, bilag til gennemlæs-
ning/bearbejdning. Orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid – 
fremsat 
af   

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, kon-
klusion på beslutning, ansvarlig(e) og deadline. 

Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

5   Mette  

2. Status på udeareals-pla-
nerne og fondsansøgnin-
gen (O) 

15 Et indledende møde blev afholdt med Malt-
fabrikkens fonds-hold i sidste uge. Vigtigt at 
kunne indkredse narrativet/visionen, som 
skal danne afsæt for fondsansøgningen. 
Der er planlagt en skriveworkshop på man-
dag, hvor både udvalget (Camilla, Charlotte 
og Lene), den øvrige ledelse, repræsentant 
for personalet og elevrepræsentanter fra 
ungeudvalget deltager. Faciliteret af Maltfa-
brikkens fonds-gruppe. Workshoppen fore-
går på mandag d. 23.6. på Maltfabrikken kl 
10-13.  
 

Camilla og 
Charlotte 

3. Opfølgning på punktet om 
trivselsmålingerne.  
 
 
Inspiration i podcast: (15 

min). Didaktor | Alinea 

 
Bilag: Børn- og ungepoli-

tikken. Familie-, børne- og 
læringspolitik 2023-2026 

 

30  På baggrund af ledelsens oplæg på forrige 
møde, er der lavet en yderligere og aktuel 
undersøgelse på 0.årg., som præsenteres 
sammen med data for læseresultater på 
0.årg.  
 
Hvilke andre forhold i trivselsmålingerne 
skal vi dykke ned i til næste år og løfte op 
på bestyrelsesniveau?   
 
Christian præsenterede aktuel undersø-
gelse fra 0.årgang lavet i klassetrivsel.dk. 
Der er en markant positiv udvikling at 
spore. Den stemmer meget mere overens 
med personalets vurdering og oplevelse.  
 
Hvad tager skolen med i det videre ar-
bejde?  
Det har vist sig nødvendigt at være flere til 
stede, når især de alleryngste skal gennem-
føre trivselsmålingen.  
Klassetrivsel.dk kan med fordel anvendes, 
når klasser/årgange ønsker at følge en ud-
vikling lidt tættere. Skolen har besluttet at 
fastholde abonnementet på klassetrivsel.dk 
og vil opfordre til at bruge redskabet bredt 
og løbende.  
 

Christian 

https://didaktor.podbean.com/
https://www.syddjurs.dk/politik/politikker-og-strategier/politikker/familie-boerne-og-laeringspolitik-2023-2026#a3
https://www.syddjurs.dk/politik/politikker-og-strategier/politikker/familie-boerne-og-laeringspolitik-2023-2026#a3


 

 
 

      

Der var en god drøftelse af selve undersø-
gelsens form og arbejdet med klassernes 
trivsel. Bestyrelsen var tilfredse med resul-
tatet og betrygget i at høre om den positive 
udvikling og den måde, skolen har lavet op-
følgning på.   
 
Der er et ønske om, at bestyrelsen til næste 
år kan arbejde med et princip for trivsel.   
 

4. Årets forældremøder i 
starten af skoleåret 

10 Input til fælles talepapir.  
Fordeling af de forældrevalgte til kom-
mende årgange.  
 
Mette udarbejder en oversigt over de an-
svarlige på hver årgang samt oplæg til et 
talepapir, som alle opfordres til at tale ud fra 
til de kommende forældremøder.  
Herunder:  
Hvad der er - og IKKE er - bestyrelsens op-
gaver.  
Fremhæve principsamlingen og dens be-
tydning.  
Værdiregelsæt og antimobbestrategi  
Skolebestyrelsesvalg forår 2026 
Mobil-politik  
Status på udearealerne  
 
Den plan, Mette rundsender, skal godken-
des af de forældrevalgte, da lærerne snart 
går i gang med at planlægge de første for-
ældremøder.   
 

 

5. Input til temaer til næste 
års årshjul i skolebestyrel-
sen.  

10 - Flere elevers deltagelsesmulighe-
der i undervisningen. Værdi og vi-
sion for skolens inklusion – ledel-
sen er i gang med at beskrive den 

ønskede retning → princip  
- Principper fortsat. Behov for juste-

ringer og tilretninger. Opgaven med 
at føre tilsyn på baggrund af prin-
cipperne.  

- Madpulje  
- Udearealerne  
- Kapacitetsudfordringer  

 

Mette  

6. Kort orientering (O) 
- Fra skoleledelsen 
- Fra formanden 
- Fra øvrige med-

lemmer 
 

10 min Nyt vedr. skolemads-puljen. Den kom-
mende tid skal skolen sætte sig ind i regler 
og vilkår for puljen og tilrettelægge tilbuddet 
på baggrund af grundig forberedelse. Pul-
jen kan f.eks. også bruges til at for-
bedre/udbygge nuværende kantine/køkken. 
Der undersøges forskellige forhold og mu-
ligheder.  
Inklusionsstrategi. En del af skolens inklu-
sionsstrategi indbefatter, at alle skolestar-
tere som udgangspunkt skal begynde i 
skole på Ebeltoft Skole, og på baggrund af 

Ledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

      

vores eget kendskab til elever, vil vi træffe 
evt. afgørelser om indsatser og/eller visita-
tion til vidtgående spc.pæd. tilbud. Vi øn-
sker at styrke deltagelsesmulighederne for 
flest mulige elever på skolen.   
Ansættelser af nye medarbejdere. Der er 
ansat to nye pædagoger til inklusionstea-
met og én til SFO. Der ansættes endnu en 
lærer – musikkompetencer foretrækkes.  
APV. Markant fremgang på stort set alle 
parametre i APV 2025 (siden 2022).    
Kommunalbestyrelsens årlige udflugt – 
deltagelse på fælles udflugtsdag d. 15.8.  
Morgensangspulje. Skolen har modtaget 
det ansøgte beløb, som dækker både ind-
køb af elklaver mm og honorar til akkom-
pagnatør.  Morgensang fortsætter til næste 
år. Der er opbygget en god rutine, som 
både børn og voksne er glade for.  
 
 
Fra formøde med bestyrelsesformænd – 
vedr. dialogmødet i september.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Formanden  
 
 
 
 

7. Referatet fra mødet god-
kendes. 
 

5 min Referatet rundsendes på mail og kommen-
tarer bedes sendt inden for en uge. Derefter 
anses det som godkendt.  

Mette  

8. Eventuelt. 
 

5 minut-
ter 

Afslutning med bespisning.  
Møderne til næste år – mandage 17.30 -
19.30.  
Kan der komme hyppigere politi til regule-
ring af morgentrafikken?   
God sommerferie. Og tak for indsatsen til 
alle   

Mette  

 

 

 


